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纳税人、扣缴义务人涉税保密信息查询申请表

The Application for the Inquiry of the Secret Tax Information of Taxpayers and Tax Withholding Agents
	
	
	 
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	 
	
	
	
	
	


纳税人识别号： 
	申请单位（个人）

Application Institution/individual
	
	查询人（代理人）

Name of the applicant/agent
	姓名 name
	

	
	
	
	有效身份证件号码

Availably ID number
	

	申请单位（个人）电话
Telephone number of the applicant
	
	申请单位法人代表或财务负责人签章

Signature of the applicant’s legal representative or the chief financial officer
	

	申请查询事项 Item to be inquired

	被查询纳税人名称（姓名） Name of the taxpayer to be inquired
	
	被查询纳税人识别号码（身份证号码）
Taxpayer identification number of the taxpayer to be inquired/ID number
	

	查询内容 Content to be inquired:

	查询结果的用途 Purpose of the inquiring result:


办税联系人：                        联系方式（手机号码）：

本表一式一份，税务机关留存一份。
填表说明 Explanation 

一、本表适用于税务机关外部依法对纳税人涉税信息向税务机关提出的查询申请。

This application is fit for the inquiring application put forward by the exterior legally.

二、人民法院、人民检察院和公安机关依法查询的，可不填“申请单位法人代表或财务负责人签章”一栏。

The people’s court、the people’s procuratorate and the public security organs do not have to fill “Signature of the applicant’s legal representative or the financial affairs person in charge”.

三、本表为A4竖式。

This application is upright A4, in duplicate.
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